



ROCKER PLATE

ROCKER PLATE

Close to the ground.

angle of inclination:
45°

close to the ground

combination with Flex Grip Kit

left and righthand handle positions

Pan Bar M (right)
150172

Rocker Plate
302675

pan range:
360°

adjust and lock camera position

Fluid Damping

Surface hardened finish
(Hart-Coat®)



Euro mount possible for low shots with your dolly

The Rocker Plate is an easy and very flexible **Low Shot System**. You can do great camera movements (pan and tilt) **close to the ground** and **lock your camera position**. To enable this low camera position there is no Fluid Head used, but to preserve a **smooth camera movement** the Rocker Plate is equipped with a **fluid damping** and thus differs from third-party low shot systems. The fluid intensity for pan and tilt can be adjusted by a **friction lever**.

*Die Rocker Plate ist ein einfaches und sehr flexibles **Low Shot System**. Sie können in sehr **bodennaher Position** die Kamera schwenken und neigen, und die gewünschte **Kameraposition fest arretieren**.*

*Um eine niedrige Kameraposition zu ermöglichen entfällt der Einsatz eines Fluid Heads. Damit das „weiche“ **Schwenken** der Kamera nicht verloren geht ist die Panther Rocker Plate mit einer **Fluid Dämpfung** ausgestattet und unterscheidet sich somit von Mitbewerber Produkten. Durch einen **Frikionshebel** kann eine gewünschte Fluid-Stärke für Pan und Tilt eingestellt werden.*



Covers many rigging situations, also tubes with Flex Grip Kit Clamp (204778)



Usage as Table Dolly with Flex Grip Kit Inline Wheels (300064)



Turn into a Tracking Dolly with Skateboard Wheels (204793)



Low position with Leveling Spikes (302809)

